
Kære Alle Medlemmer. 

 

Julen er på vej og det samme er nytåret og den nye sæson 2025 også.  

Som de fleste nok ved eller har hørt, har jeg personligt valgt at søge nye 
udfordringer i vores Haveforening og det er med at forpagte 

marketenderiet i Søndervang, som jeg officielt overtager den 1. januar 

år. 2025….ja rejsen til nu, har været lang siden jeg fik have i 

Søndervang i år. 2000, først blev jeg overtalt til at være med i klubben 
og derefter kom jeg på vurderingsholdet og siden hen i bestyrelsen som 
alm. Bestyrelses medlem og efterfølgende som næstformand og siden 
formand og ja nu skal der så prøves kræfter med noget helt andet, men 
det betyder jo ikke jeg forsvinder tværtimod jeg er bare på den anden 

side        i bla. et nyt indendørs lokale. 

Jeg vil gerne benytte denne lejlighed til at sige tusind tak for den støtte 
jeg som formand har modtaget fra medlemmerne gennem de sidste par 
år. 

Jeg vil naturligvis også takke den nuværende siddende bestyrelse for et 
godt sammenarbejde, samt sige tak til de andre bestyrelsesmedlemmer 
som jeg har siddet sammen med i alle de andre år. 

Jeg håber vi ses på den modsatte side af kontoret. 

Jeg ønsker hermed alle medlemmer og deres familier en rigtigt glædelig 
jul samt et godt nytår. 

Vi ses snart 

Hilsen Thomas 


